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Mødet var indkaldt med følgende dagsorden: 

1.     Meddelelser 

2.     Status, herunder implementering af ændringer til ikrafttræden pr. p. februar 2015 

3.    Registrering af arbejdsmarkedsydelse 

4.   A-kasser der ikke kan afslå rekvisitioner 

5.   Registrering af løntilskudsperiode i forbindelse med genindplacering 

6.   B020 og B023 om supplerende dagpenge 

7.   Tilbagemelding fra Facilia ved fremsendelse af rekvisition uden a-kasse angivelse 

8.   Nedsættelse af arbejdsgruppe med henblik på indarbejdelse af bemærkninger (H001) til faste 
felter 

9.     Eventuelt 

Ad 1 

Vi har fået tal fra Facilia om antallet af udvekslinger mellem a-kasserne. I 2014 udgør antallet af 

rekvisitioner op mod 150.000, hvilket har genereret næsten 130.000 afsendte datasæt. 

Udbetaling Danmark (ATP) har oplyst, at de på grund af udmeldinger fra deres IT-leverandør alligevel ikke 

kan have en tilslutning klar med henblik på fleksydelse her i 2015. I stedet vil de afvente til de har hele 

deres egen IT-løsning på plads og forventer derfor først at kunne udveksle data elektronisk med a-kasserne 



om fleksydelse engang i 2017. Frem til da skal oplysninger udveksles på papir. Vi har anmodet om at der 

bliver lavet en beskrivelse til a-kasserne herom. 

Der er rettet henvendelse til STAR om udarbejdelse af ny overflytningsbekendtgørelse. Indtil videre har vi 

alene fået bekræftelse på, at de har modtaget henvendelsen. 

Ad 2 
Der skulle være klar til implementering af de nye funktioner med virkning fra 9. februar. En enkelt a-kasse 

har lidt forbehold, men man vil selvfølgelig prøve at få det hele på plads. 

Der skal foretages opdateringer af håndbogen, således at de nye funktioner bliver beskrevet her.  

Desuden skal det præciseres, at der ikke må rykkes for rekvisitioner afsendt forud for 1. januar 2015.02.16 

Ad 3 
Det bliver åbenbart glemt, at man i bemærkningsfeltet skal anføre om en person er på 

Arbejdsmarkedsydelse.  Det skal præciseres samt indgå i arbejdet i arbejdsgruppen (jfr. pkt. 8), der skal 

komme med et oplæg til kommende ændringer af digital udveksling mellem a-kasserne. 

Ad 4 
Problem vil blive løst med indførelsen af bemærkningsfeltet ved afslag. 

Ad 5 
Vi mangler oplysninger om tidligere løntilskudsperiode. Vi må undersøge muligheden for at få oplysninger 

via DFDG for perioder forud for medlemsperioden i den aktuelle a-kasse. 

Ad 6 
Der skal angives et antal uger fra 1-51 samt 0. 

Ad 7 
Problem med at lukke en rekvisition, hvor en person aldrig har været medlem. 

Undersøge hos Facilia om mulige tilbagemeldinger 

Ad 8 
Der var enighed om at overlade til en arbejdsgruppe at udforme forslag til kommende ændringer og 

udvidelser af den digitale udveksling mellem a-kasserne. Arbejdsgruppen bør bestå af en person fra hvert 

system og de forskellige systemer udpeger selv hvem de vil deltage med. Navn fremsendes til Ingmar. 

Ad 9 
- 


